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Z A P I S N I K 
s 23. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 7. travnja 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 

Nazočni:  Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Goranka Kajfeš, službenica Odsjeka 
za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Nikola Muvrin, direktor TD Risnjak-
Delnice d.o.o., Irena Vučenik Šostik, direktorica TZ Grada Delnica,  Indira Rački Joskić, ravnateljica 
Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ 
Delnice, Dražen Rački, zamjenik zapovjednika JVP Delnice, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe 
za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za 
proračun i financije i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Odsutni: svoj izostanak ispričao je gradonačelnik Ivica Knežević  
 
Sjednicu je otvorila zamjenica gradonačelnika Katarina Mihelčić koja poziva prisutne da 

podnesu planove za ovaj tjedan. 
 
 
ĐULIO JUSUFI 
- Izrađuju se tromjesečni financijski izvještaji, rok za izradu je 10. 4. 
- Obavljaju se aktivnosti vezane uz rebalans proračuna. 
- Obavljaju se aktivnosti vezane za postupak javne nabave odnosno zaduženja za Supilovu 

ulicu. 
 

 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Ovoga tjedna radit će se katalogizacija. 
- Uz redovnu djelatnost bit će održan sastanak Povjerenstva za odabir haiku radova. 
- Odradit će se dvije radijske emisije i kreativne radionice. 

 
 
DAVORKA GRGURIĆ 
- Osim redovnih aktivnosti vezanih uz određivanje naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih zgrada, komunalni doprinos, posebne uvjete gradnje najviše će biti poslova 
vezanih uz HEP kabliranje radi porušenih dalekovoda, izaći će se na teren i vidjeti što je s 
time, gdje prolaze, koji su posebni uvjeti. Radi se o Marija Troštu, Zagoliku, Crnom Lugu 
i Zelinu Crnoluškom. 

- Priprema Ugovora o izvođenju radova za izmjenu svjetiljki javne rasvjete na teritoriju 
Grada Delnica i aktivnost vezana za nadzor nad time. 

- Daljnji tijek provođenja natječaja za izmjenu stupova javne rasvjete u Supilovoj ulici, 
otvaranje ponuda bilo je u petak. 

- Nastavlja se aktivnost vezana za izradu izvješća o stanju u prostoru. 
- Sređivanje odnosno kontrola radova u Kamenitoj ulici gdje su ogromni radovi. 
- Registar nerazvrstanih cesta radi se kontinuirano. 
- Kontrola radova na dovršetku izgradnje mrtvačnice u Kuželju.  



- Ugovori o zakupu javnih površina. 
- Radovi sa KTD Risnjak, kontrola i nalozi. 
- Komunalna naknada ide redovno, vrši se kontrola na terenu.  
- Prema evidenciji izdanih rješenja o naplati naknade za bespravno izgrađene zgrade 

rješenja se ažuriraju. 
- Prometni redar prošlog je tjedna dva dana bio na terenu, pisao je opomene, a ovaj tjedan 

idu kazne. 
- Kontrola radova u Dedinu – sva operativa je u Kamenitoj pa radovi kasne. 
- Nadzor nad rušenjem stabala u parkovima ići će u dogovoru sa Šumarijom 
- Nova aktivnost za prometnog redara koja će biti istaknuta ovaj tjedan vezana je uz novi 

režim prometa u Supilovoj ulici. Obavijest prema građanima išla je putem Radija.  
Stanovnici Supilove pitali su da li se može privremeno koristiti parkiranje na prostoru 
placa. O tome treba zauzeti stav. 

- Prikupljaju se ponude za vanjsku stolariju prostora Trgovina Marica u Brodu na Kupi, 
narudžba radova na fasadi u Domu Brod na Kupi. 

- Priprema dokumentacije za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH po 
zahtjevima. 

- Aneks ugovora AG gradnja. 
- Analiza autobusnih linija. 
- Ugovor o zakupu poslovnog prostora HT u prostoru OŠ Turke. 
- Narudžba igrala za dječja igrališta. 
- Priprema dokumentacije za raspisivanje natječaja za najam stana u Lujzinskoj 21. 
- Narudžba sadnog materijala za javne površine, prvenstveno za park. 

 
 
NIKOLA MUVRIN 
- Prošli tjedan dosta je poslova odrađeno. Najveći problem je čišćenje rizle, ostala je još 

Lujzijana, danas se kreće s čišćenjem kanala s Juranićem. 
- Klupe u Parku su uništene, drveni dio se mijenja, materijal je nabavljen.  
- Uređuje se „ljubavna staza“. 
- Nakon rizle ide se u čišćenje kanala od rizle u Supilovoj ulici od Komunalca prema 

Setingu. 
- Sječa suhih stabala, sadnja cvjetnica i drugog cvjetnog materijala je u tijeku. Što se tiče 

lavande ići će se sa sadnjom od 600 komada. 
- Dogovor oko inventara za mrtvačnicu u Kuželju. 
- Troškovnik za disko je napravljen ali bez stavke grijanja i to na iznos od cca 450.000 

kuna. Za Troškovnik je potrebno napraviti detaljnu analizu. 
- Uvedeno je dežurstvo vikendom u Parku. 
- Na traženje zamjenice gradonačelnika KTD Risnjak osigurat će dvije osobe i vozilo kao 

pomoć u akciji čišćenja divljih deponija u subotu 12. travnja. 
- Groblja su uglavnom očišćena, a u brodskoj dolini na grobljima se kreće s košnjom trave. 
- Tekući poslovi vezani uz pripreme Radničkog doma koji se ovih dana često koristi. 
- Što se tiče dimnjačara osoba koja je za to zainteresirana trenutno je na tečaju kako bi 

dobio majstorski ispit. Provjerit će koliko traje tečaj. 
 

 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
- Ovog tjedna bit će koordinacija TZ Gorskog kotara, uoči toga pripremit će izvješće 

plaćanja po zajedničkom računu. 
- Počevši od Uskrsa, proljetnog sajma, humanitarnih koncerata u tijeku su pripreme vezane 

uz ta događanja. 
- U prošlom tjednu odražene su sjednice Turističkog vijeća i Nadzornog odbora. Slijedi 

nastavak sjednice. Izvješće direktorice nije prihvaćeno i pokreće se postupak za 
razrješenje. 

- Kontinuirane aktivnosti dnevnog poslovanja te svakodnevni rad sa strankama. 



 
 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- Aktivnosti u Vrtiću su uobičajene, vezane su uz Dan Planete Zemlje i Uskrs. 
- Spremamo se za Dječju olimpijadu koja se ove godine održava u Crikvenici. 
- Važno je to što će se u četvrtak i petak održati seminar vezan uz nacionalni kurikulum 

predškolskog odgoja. 
 

 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 
- Aktivnosti koje se obavljaju svakodnevno – vježbe, rad na vozilima, rad na aparatima za 

zaštitu dišnih organa, gašenje visokih objekata su teme koje se obrađuju idući tjedan.  
- U četvrtak i petak održava se stručni skup u Opatiji. 
- Radi se na pomoći DVD-u da organizira školu za ispitanog Vatrogasca što će se odraditi u 

Vrbovskom i sudjelovat ćemo kao predavači. 
 

 
DARIO MEDVEDEC 
- Koncert u organizaciji Rotary club Delnice održat će se 17.4., medijska promocija je 

krenula, obveza GSC je vezana uz podlogu koja će biti nabavljena u Kastvu. Od 17. pa do 
poslije sajma podloga će biti u Delnicama. Isto se tiče i koncerta 138. brigade. Od 
Turističke zajednice je pozornica i organizacija obilaska Kuće Rački te ostaje pitanje 
projektora i platna.  Što se tiče koncerta 138. brigade načelno je dogovoreno sve što treba 
(podloga i tehnički dio). Za proljetni sajam još se dogovaraju detalji. Što se tiče aktivnosti 
Rotary cluba u 13 sati bila bi rasprava o Gorskom kotaru, lobiranju i slično, nakon toga ide 
se na Klizalište da vide sportske objekte, ide se u Brod na Kupu u obilazak Stalnog 
postava, povratak u Delnice u Kuću Rački i na kraju koncert. 

- Zatražio je popis udruga. Isti će mu biti dostavljen u najkraćem roku. 
 

 
GORDANA PISKAČ 
- Na preseljenju obitelji Andrić nije se ništa dogodilo, nisu preseljeni kontejneri, nije se 

krenulo s izradom septičke jame i spajanje kontejnera na sve instalacije. To se ovaj tjedan 
mora napraviti.  

- Rješavanje imovinsko-pravnih odnosa s Državnim uredom za upravljanje državnom 
imovinom (DUUDI) vezano za proširenje djelatnosti Palfingera. Nisu dostavljeni svi 
traženi dokumenti DUUDI kao ni Ministarstvu poljoprivrede. Dužni smo dostaviti 
Elaborat cijepanja gdje bi se vidjelo o kojoj se površini govori kad tražimo da nam 
poklone ili prodaju zemljište. Očekuje se ponuda geometra. 

- Ovaj tjedan bit će sastanak vezan uz pretovarnu stanicu Sović Laz.  
- Nastavlja se obveza da Grad i Komunalac dogovore koje dionice bi mogli pratiti za 

dionicu vodovoda zajedno sa HEP-om. 
- Prostorno-planska dokumentacija je u izradi vezano uz Velike i Male Polane te Lučice. 

Čeka se suglasnost na planove. 
- Aktivno će se surađivati s izrađivačem Izvješća u provedbi Plana gospodarenja otpadom. 

Izrađivaču je izdana narudžbenica. 
- Vezano uz čišćenje deponija oko Romskih naselja – da li je još uvijek stanovište da nitko 

neće dobiti socijalnu pomoć dok se lokacije ne očiste u cijelosti. Neki od ljudi su očistili, 
drugi to ne žele. Katarina Mihelčić – obzirom da krše Odluku o komunalnom redu treba 
im uputiti dopis da moraju očistiti prostor oko svojih nastambi. Nitko neće dobiti nikakvu 
naknadu dok se prostori ne očiste. 
 
 
 
 



KATARINA MIHELČIĆ 
- Danas u 15 sati je sastanak vezan uz čišćenje deponija, javilo se 12 udruga koje žele čistiti. 

Akcija je trebala biti u subotu no odgođena je zbog kiše. 
- Javna ustanova Priroda, a vjerojatno i župan dolaze na akciju koju planiramo definirati do 

kraja, sa Hrvatskim šumama se dogovara da se obiđe dio od Parka prema Lovačkom i 
šetnica. Javile su se 4 udruge za tu lokaciju.  

 
 

MARTINA PETRANOVIĆ 
-     Osim svih stalnih poslova bitno je spomenuti da se radi na Odluci o socijalnoj skrbi u  
      koordinaciji s radnom skupinom 
-     Novi Zakon o savjetima mladih i moramo se uskladiti sa time. 
 
 
 
 
 
Dovršeno u 8,45 
 
 
 
 
 
 
Napisala      Zamjenica gradonačelnika 
Klaudija Kumpar     Katarina Mihelčić 
 
 

 
 
 


